
Protokół Nr XXX/1/2012 

z XXX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 marca 2012 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
 

Na  ustawowy  stan  25  radnych w  XXX  sesji  Rady Miasta  Rzeszowa  uczestniczyło  

25  radnych,  co  stanowi  wymagane  quorum  do  prawomocności  obrad  (lista  obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia XXX sesji 

Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych, Zastępców Prezydenta Miasta Rzeszowa  

i jego współpracowników (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), Dyrektorów 

Wydziałów  Urzędu  Miasta,  kierowników  jednostek  współdziałających  z  Miastem, 

Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu),  

a  także  przedstawicieli  radia,  prasy  i  telewizji,  przybyłych  zaproszonych  gości  

i mieszkańców miasta.  

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  przedstawił  proponowany 

porządek obrad XXX sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu).  Poinformował,  że  wpłynęło  pięć  wniosków  dotyczących  zmiany 

proponowanego porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 

 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w  punkcie  2a  –  projektu  uchwały w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2012 r.  

 

Wniosek  został  przyjęty  19  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

2) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  

i wprowadzenie – w punkcie 6a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości. 

 

Wniosek  został  przyjęty  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w punkcie 13a – projektu uchwały w  sprawie ustanowienia  służebności przejazdu  

i przechodu (ul. Jana Pawła II). 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

–  w  punkcie  33a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  

z mieszkańcami  zamieszkałymi  na  terenie  osiedli miasta  Rzeszowa:  Przybyszówka  



i  Franciszka  Kotuli  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli:  Przybyszówka  i  Franciszka 

Kotuli. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (25 głosami „za”). 

5) Wniosek Komisji Regulaminowo  – Statutowej Rady Miasta Rzeszowa o  rozszerzenie 

porządku  obrad  i wprowadzenie  – w  punkcie  33b  –  projektu  uchwały w  sprawie 

określenia  zasad  i  trybu  przeprowadzenia  konsultacji  w  przedmiocie  uchwalenia 

zmian w Statutach Osiedli Miasta Rzeszowa. 

 

Wniosek  został  przyjęty  24  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 wstrzymującym. 

Pan Marcin  Stopa  –  Sekretarz Miasta  Rzeszowa  –  zwrócił  się  z  prośbą  o  przesunięcie 

punktów 34 i 35 porządku obrad odpowiednio do punktów 4a i 4b, z uwagi na dużą ilość 

pracy, jaka czeka urzędników przed upływającym terminem do złożenia wniosku. 

 

Wniosek został przyjęty 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach 

wstrzymujących. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  – w  imieniu  Klubu  Radnych  Rozwój  Rzeszowa  oraz  Komisji 

Gospodarki  Komunalnej, Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady Miasta  Rzeszowa, 

zgłosił wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  6  –  informacji  Prezydenta Miasta  na 

temat realizacji prac przy budowie nowej drogi od Alei Wyzwolenia do terenów pod strefę 

ekonomiczną  „Dworzysko”,  etap  I,  II  i  III.  Powiedział:  „W  dniu  dzisiejszym  nie  ma  Pana 

Prezydenta Tadeusza Ferenca  ani  jego Zastępcy Pana Marka Ustrobińskiego,  a  jednocześnie mamy 

informacje, że trwają alternatywne prace, związane ze skomunikowaniem Dworzyska z drogą od ulic 

Lubelskiej i Warszawskiej, stąd wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad.” 

 

Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, że nieobecność Pana Prezydenta nie  jest przesłanką 

do  zdjęcia  ww.  punktu  z  porządku  obrad.  Zauważył,  że  sprawą  budowy  nowej  drogi 

zajmuje  się wiele  osób współpracujących  z  Panem  Prezydentem,  dlatego  też mieszkańcy 

oraz  radni  powinni  otrzymać  informację  na  temat  stanu  prac  oraz  proponowanych 

rozwiązań, zgłaszanych podczas posiedzenia Komisji  Inwestycji  i Pozyskiwania Funduszy 

Unijnych Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu 6: 

 

Wniosek  został  przyjęty  15  głosami  „za”,  przy  8  głosach  przeciwnych  i  2  głosach 

wstrzymujących. 

 

Uzupełniony porządek obrad XXX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

 2



2a. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 
 

3. Uchwała w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Samorządu Województwa 

Podkarpackiego w 2012 r. /druk nr XXX/20/2012/. 

 

4. Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  w  Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr XXX/21/2012/. 

 

4a. Informacja o wynikach konsultacji przeprowadzonych w mieście Rzeszowie 

zgodnie z uchwałami przyjętymi przez Radę Miasta w sprawie granic miasta 

Rzeszowa.   

 

4b. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 
Rzeszowa  oraz wystąpienia  z wnioskiem w  sprawie  zmiany  granic  /druk  

nr XXX/3/2012/. 

 

5. Oświadczenia i informacje. 

 

6. Zdjęty z porządku obrad. 

 

6a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 

7. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. Siemiradzkiego w Rzeszowie /druk nr XXX/8/2012/. 

8. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ul. Św. Marcina /druk nr XXX/10/2012/. 

 

9. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości położonych przy 

ul. Karpa w Rzeszowie /druk nr XXX/11/2012/. 

 

10. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  

(ul. Św. Antoniego) /druk nr XXX/12/2012/. 

 

11. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  

(ul. Księżycowa) /druk nr XXX/13/2012/. 

 

12. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Porąbki). 

 

13. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu (ul. Makowa). 

 

13a. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  
(ul. Jana Pawła II). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  przejęcia  jako  mienie  komunalne  nieruchomości  położonej  

w rejonie ul. Przemysłowej /druk nr XXX/14/2012/. 
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15. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  (przy  

ul. Skubisza 9) /druk nr XXX/27/2012/. 

 

16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  (przy  

ul. Zbyszewskiego 15) /druk nr XXX/28/2012/. 

 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Rejtana w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk nr XXX/29/2012/. 

 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk nr XXX/30/2012/. 

 

19. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  lokali  użytkowych  na  okres 

powyżej 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia tych umów/ druk 

nr XXX/7/2012/. 

 

20. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  zasad 

wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  miasta 

Rzeszowa /druk nr XXX/31/2012/. 

 

21. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 

przedstawionych  przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością, 36‐040 Boguchwała, ul. Kolejowa 15 a /druk nr XXX/9/2012/. 

 

22. Uchwała w  sprawie przyjęcia Programu opieki nad  zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Rzeszowa w 2012 roku 

/druk nr XXX/26/2012/. 

 

23. Uchwała w  sprawie  zmiany  uchwały Nr  LXXIV/1269/2010  Rady Miasta  Rzeszowa  

z  dnia  27  kwietnia  2010  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr 192/4/2010 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 32/14/2000 

„Wzgórza  Staroniwskie”  przy  al.  W.  Witosa  w  Rzeszowie  /druk  

nr XXX/24/2012/. 

 

24. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  203/15/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 

35 /druk nr XXX/19/2012/. 

 

25. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  192/4/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  Staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 

35, dla terenów 15 MN, 1 MN/U, 2MN/U /druk nr XXX/15/2012/. 
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26. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  194/6/2010  w  rejonie  ul.  Zagłoby  w  Rzeszowie  /druk  

nr XXX/16/2012/.  

 

27. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  19/3/2010  w  rejonie  ul.  Hetmańskiej  i  ul.  Matuszczaka  

w Rzeszowie /druk nr XXX/17/2012/. 

 

28. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  209/21/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 137/8/2006 w rejonie ul. Zawiszy Czarnego – 1 

w Rzeszowie – 1, w części dotyczącej terenów: 5ZPz, 6ZPz, 1WS i 3KX/KD oraz części 

terenów: 7ZPz, 2WS, 9KDD i 2KX/KR /druk nr XXX/18/2012/. 

 

29. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 237/5/2012 przy al. W. Witosa  i ul. J. Wiktora 

w Rzeszowie /druk nr XXX/25/2012/. 

 

30. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

31. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udostępniania  i  użytkowania 

infrastruktury Stadionu Miejskiego „STAL” w Rzeszowie /druk nr XXX/1/2012/. 

 

32. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie  osiedli:  Śródmieście  Północ  i  Śródmieście  Południe  w  sprawie  połączenia 

osiedli oraz utworzenia osiedla Śródmieście. 

 

33. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie osiedli: Zalesie, Słocina i Mieszka I w sprawie zmiany granic osiedli. 

 

33a. Uchwała  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami 
zamieszkałymi  na  terenie  osiedli  miasta  Rzeszowa:  Przybyszówka  

i  Franciszka  Kotuli  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli:  Przybyszówka  

i Franciszka Kotuli. 

 

33b. Uchwała w  sprawie określenia  zasad  i  trybu  przeprowadzenia konsultacji  
w przedmiocie uchwalenia zmian w Statutach Osiedli Miasta Rzeszowa. 

 

34. Przeniesiony do punktu 4a. 
 

35. Przeniesiony do punktu 4b. 
 

36. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  nazwy  Rzeszów  /druk  

nr XXX/4/2012/. 

37. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta  Rzeszów  /druk  

nr XXX/5/2012/. 
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38. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej dla 

osób  fizycznych  na  inwestycje  związane  z  ochroną  środowiska  ze  środków 

pochodzących  z  wpływów  z  tytułu  opłat  za  korzystanie  ze  środowiska  

i  administracyjnych  kar  pieniężnych  za  przekroczenia  lub  naruszenia  wymogów 

korzystania ze środowiska /druk nr XXX/6/2012/. 

 

39. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  i społecznej 

oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem  planu  finansowego 

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2012  r.  /druk  

nr XXVIII/21/2012/. 

 

40. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2012 – 2015 /druk nr XXX/23/2012/. 

 

41. Uchwała  w  sprawie  nadania  nazw  ulic  na  terenie  miasta  Rzeszowa  /druk  

nr XXX/22/2012/. 

 

42. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa (Honorowy 

Obywatel). 

 

43. Uchwała  w  sprawie  powołania  Komisji  do  dokonania  zniszczenia  dokumentów 

złożonych  Radzie Miasta  Rzeszowa  przy  zgłaszaniu  kandydatów  na  ławników  na 

kadencję lat 2012 – 2015 /druk nr XXX/2/2012/.  

 

44. Zapytania i interpelacje. 

 

45. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje.     

 

Uzupełniony porządek obrad, wraz z opiniami Komisji,  stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji uzupełnionego porządku obrad. 

 

Ad. 1 

 

Pani  Janina  Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy  Finansowej Miasta  Rzeszowa  (projekt  uchwały,  wraz  z  załącznikami,  stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu). Następnie zgłosiła autopoprawki do załączników 3 i 4 projektu 

uchwały  (pierwsza  autopoprawka  stanowi  załącznik  nr  7  do  protokołu;  projekt  uchwały 

wraz z pierwszą autopoprawką stanowi załącznik nr 8 do protokołu; druga autopoprawka 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o wykreślenie 

z autopoprawki do omawianego projektu uchwały pozycji „Budowa  fontanny multimedialnej 

przy  ul.  Lubomirskich”.  Stwierdził,  że  decyzja  o  budowie  fontanny  multimedialnej  jest 

przedwczesna  i  ryzykowna,  zwłaszcza  w  świetle  zobowiązań  kredytowych  i  braku 
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pewności,  czy  Miasto  otrzyma  środki  unijne  na  projekt  komunikacyjny.  Zauważył,  że 

pomimo,  iż  Miasto  nie  otrzymało  jeszcze  dofinansowania,  część  z  przewidzianych  

w projekcie komunikacyjnym inwestycji została już rozpoczęta, jak również ogłoszony został 

przetarg  na  zakup  autobusów.  Dodał,  że  Miasto  powinno  również  zastanowić  się  nad 

koncepcją budowy  fontanny wraz z parkingiem podziemnym. Stwierdził,  że w  tej sytuacji 

decyzja o rozpoczęciu przedmiotowej inwestycji powinna zostać odłożona do momentu, gdy 

Komisja  Europejska  dokona  notyfikacji  projektu  komunikacyjnego.  Zaproponował,  aby 

środki zapisane na budowę fontanny przeznaczyć na zmniejszenie planowanego zadłużenia 

Miasta. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  zauważył,  że  w  chwili  obecnej  opracowana  jest  jedynie 

koncepcja  budowy  fontanny  i  stwierdził,  że  nie  widzi  przeszkód,  aby  rozpocząć  prace 

projektowe. Dodał,  że  teren przy ul. Lubomirskich nie  jest dobrym miejscem pod budowę 

parkingu  podziemnego.  Zasugerował,  że  lepszym  rozwiązaniem  byłoby  wybudowanie 

parkingu wielopoziomowego przy Hali na Podpromiu. 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  stwierdził,  że  

z  punktu widzenia  finansów Miasta  argument  dotyczący  projektu  komunikacyjnego  jest 

niecelny, bowiem  istnieje duża dysproporcja między wysokością  środków przeznaczanych 

na  te  dwie  inwestycje.  Dodał,  że  notyfikacja  projektu  komunikacyjnego  jest  tylko 

formalnością, natomiast odnosząc się do kwestii budowy parkingu podziemnego stwierdził, 

że  z  ekonomicznego  punktu  widzenia  jest  ona  nierealna.  Podkreślił,  że  fontanna 

multimedialna przy ul. Lubomirskich byłaby świetnym dopełnieniem prowadzącej z Rynku 

trasy turystycznej. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  podkreśliła,  że  budowa  nowych  rozwiązań 

komunikacyjnych jest dla Miasta ważniejsza, niż budowa fontanny. 

 

Radny  Pan Robert Kultys  –  zabierając  głos w  dyskusji,  powiedział:  „Kilka miesięcy  temu, 

kiedy  dyskutowaliśmy  o  tej  inwestycji,  była mowa  o  10 mln  zł  i  to  pewnie  jest  realna  kwota,  jaka 

będzie  musiała  zostać  przeznaczona  na  budowę  fontanny.  Uważam,  że  te  pieniądze  moglibyśmy 

zainwestować  w  zagospodarowanie  zieleni  miejskiej  na  osiedlach,  np.  Baranówka  czy  Krakowska 

Południe, gdzie wykonano projekt parku, który przez ostatnie 2 lata nie doczekał się realizacji. Obecnie 

najważniejszą  kwestią  powinno  być  przedłużenie  ul.  Rejtana  na  północ  oraz  połączenie  

ul. Wyspiańskiego z ul. Hoffmanowej. Projekt fontanny jest naprawdę bardzo dobry, ale dopóki nie ma 

środków na inwestycje strategiczne, to mam bardzo duże wątpliwości co do zasadności przeznaczania 

pieniędzy na tego typu rozrywkę.” 

 

Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie – 

wyjaśniła,  że  dokumentacja  projektowa  fontanny  jest  gotowa,  a  została  ona  opracowana 

decyzją Rady Miasta Rzeszowa w latach 2009 i 2010. Dodała, że w projekcie zastosowane są 

najnowocześniejsze na obecny czas technologie  i wysokiej klasy materiały wykończeniowe. 

Podsumowała, że projekt fontanny jest gotowy do realizacji. 

 

Pan  Dariusz  Popek  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  –  odnosząc  się  do  projektu  komunikacyjnego  wyjaśnił,  że  wszystkie 

wymagane dokumenty zostały przekazane do Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości, 
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która po przeprowadzeniu oceny przekaże  je Komisji Europejskiej do notyfikacji. Dodał, że 

procedura  notyfikacji  trwa  z  reguły  od  3  do  6  miesięcy,  więc  w  przypadku  braku 

dodatkowych pytań ze strony Komisji, Miasto powinno otrzymać notyfikację jeszcze w tym 

roku. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zapytał: „Na ile opiewa kosztorys inwestorski tej inwestycji?” 

 

Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie – 

odpowiedziała, że kwota ta wynosi 6 mln 100 tys. zł. 

 

Radny Pan  Jerzy Cypryś – wyraził niepokój z powodu odkładania  realizacji ważnych dla 

mieszkańców  inwestycji na dalsze  lata.  Stwierdził,  że obecnie  są ważniejsze potrzeby, niż 

budowa  fontanny  i  zwrócił uwagę  na  fakt,  że  od  2003  roku  nie podjęto  żadnych działań 

zmierzających do ułatwienia przeprawy przez Wisłok. Zaproponował, aby  środki zapisane 

na budowę fontanny przeznaczyć na inwestycje, o które wnioskują Rady Osiedli. 

 

Radna  Pani  Krystyna  Wróblewska  –  zapytała,  czy  istnieje  jakieś  zagrożenie  odnośnie 

otrzymania dofinansowania dla programu komunikacyjnego. 

 

Pan  Paweł  Potyrański  –  Kierownik  Oddziału  Projektów  Transportu  Publicznego 

Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że nie widzi 

żadnych powodów, z jakich Miasto miałoby nie uzyskać dofinansowania. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o krótką przerwę na posiedzenie Klubu Radnych Prawa 

i Sprawiedliwości. 

 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę w obradach. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  o  wykreślenie  z  autopoprawki  do 

projektu uchwały pozycji „Budowa fontanny multimedialnej przy ul. Lubomirskich”: 

 

Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji.  Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  11  radnych,  

14 było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa  (wraz  z  autopoprawkami  zgłoszonymi  przez Panią  Janinę 

Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa)  została  przyjęta  

15 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 2 

 

Pani  Janina  Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 

2012  r. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały 

wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami  stanowi  załącznik  nr  10  do  protokołu)  i  zgłosiła 
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autopoprawkę do  tabeli nr 5, polegającą na wykreśleniu z pozycji „Uzbrojenie  terenu osiedla 

Wzgórza Staroniwskie” słowa „osiedla”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. (wraz  

z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 2a 

 

Pani  Janina  Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 

2012  r. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały 

wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  zapytał,  na  co  dokładnie 

zostanie przeznaczona zapisana w projekcie uchwały kwota 850 000 zł. 

 

Pan Piotr Magdoń – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie – wyjaśnił, że środki 

te są niezbędne do zakończenia budowy łącznika z autostradą. Poinformował, że konieczne 

jest wykonanie robót dodatkowych, polegających na wzmocnieniu gruntów pod wysokimi 

nasypami z uwagi na ich nieoczekiwane osiadanie. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2012  r.  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 

9 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 3 

 

Pani  Janina  Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Samorządu 

Województwa  Podkarpackiego  w  2012  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  

ww. projektu uchwały  (projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: 

XXX/20/2012, stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Samorządu Województwa 

Podkarpackiego  w  2012  r.  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(23 głosami „za”). 

 

Ad. 4 

 

Pani  Janina  Wilk  –  Dyrektor  Wydziału  Budżetowego  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  
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w  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Projektant”.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  

ww. projektu uchwały  (projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: 

XXX/21/2012, stanowi załącznik nr 13 do protokołu)  i zgłosiła autopoprawkę polegającą na 

wykreśleniu słowa „osiedla” z § 1 punktu 6 oraz uzasadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  w  Spółdzielni 

Mieszkaniowej  „Projektant”  (wraz  z  autopoprawką)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(23 głosami „za”). 

 

Ad. 4a, 4b 

 

Pan Krzysztof Kadłuczko  –  Pełnomocnik  Prezydenta Miasta Rzeszowa  ds.  poszerzenia 

granic  –  odczytał  protokół  zawierający  wyniki  konsultacji  przeprowadzonych  

z mieszkańcami Rzeszowa w przedmiocie:  

1) włączenia  do miasta Rzeszowa:  sołectwa Rudna Wielka  z  gminy  Świlcza,  sołectw 

Miłocin, Pogwizdów Nowy i Rudna Mała z gminy Głogów Małopolski oraz sołectwa 

Zaczernie z gminy Trzebownisko, 

2) połączenia gmin Miasto Rzeszów z Trzebownisko, 

3) włączenia  do  miasta  Rzeszowa  obszaru  sołectwa  Malawa  z  gminy  Krasne 

(kserokopia protokołu stanowi załącznik nr 13a do protokołu).  

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany 

granic miasta Rzeszowa oraz wystąpienia  z wnioskiem w  sprawie  zmiany granic  (projekt 

uchwały wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXX/3/2012,  stanowi  załącznik  

nr  14  do  protokołu).  Podkreślił,  że  przedstawiony  projekt  uchwały  jest  kontynuacją 

rozpoczętej przez Radę Miasta procedury. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zauważył, że w konsultacjach wzięło udział bardzo mało osób, bo 

zaledwie 4% mieszkańców. Stwierdził: „Taki wynik może świadczyć o tym, że pozostała część nie 

chce rozszerzenia miasta Rzeszowa. Według informacji prasowych frekwencja przy przeprowadzaniu 

konsultacji w miejscowościach proponowanych do przyłączenia była bardzo wysoka – udział wzięło 

około  80% mieszkańców  tych  sołectw  i większość  z  nich  była  przeciwna włączeniu  do  Rzeszowa. 

Apeluję o zaprzestanie rozszerzania miasta do czasu zbilansowania tych działań  i policzenia zysków  

i strat. Miasto powinno skupić się na swoich podstawowych zadaniach.” 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  –  stwierdził,  że  omawiany  projekt  uchwały  powinien  być 

rozdzielony na  trzy osobne projekty, ponieważ  radni mogą mieć  różne  zdania w  sprawie 

połączenia Rzeszowa z konkretnymi sołectwami. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  w  przedmiocie  zmiany  granic  miasta 

Rzeszowa  oraz  wystąpienia  z  wnioskiem  w  sprawie  zmiany  granic  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta 15 głosami „za”, przy 6 głosach przeciwnych i 2 głosach 

wstrzymujących. 
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Ad. 5 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 

 

- zatwierdza się Protokół Nr XXVI/1/2012 z XXVI sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej 

26 stycznia 2012 r.; 

- zatwierdza się 3‐częściowy protokół z XXVII sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej na 

posiedzeniach w dniach: 2 lutego, 8 lutego i 15 lutego 2012 r.; 

- 3 kwietnia 2012 r. o godz. 1300 w Ratuszu odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji 

Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisji 

Inwestycji  i Pozyskiwania Funduszy Unijnych Rady Miasta Rzeszowa, poświęcone 

tematowi  polityki  parkingowej  miasta  Rzeszowa,  a  o  godz.  1700  w  III  Liceum 

Ogólnokształcącym w tej samej sprawie odbędzie spotkanie z mieszkańcami; 

- ze  względu  na  niewielką  liczbę  zgłoszeń,  termin  uzupełniającego  naboru 

kandydatów na ławników został przedłużony do dnia 2 kwietnia 2012 r. 

 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę w obradach. 

 

Ad. 6a 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do  ww.  projektu  uchwały  (kserokopia  projektu  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i załącznikami stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała: „Czy jakieś 

inne podmioty zgłaszały wnioski, że są zainteresowane tą nieruchomością?” 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że nie posiada 

takich informacji. 

 

Radna Pani  Jolanta Kaźmierczak – zgłosiła wniosek  formalny o skierowanie omawianego 

projektu  uchwały do  prac w Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa  i Ochrony 

Środowiska Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek przeciwny. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Mamy informacje, że jakiś 

inny  podmiot  jest  również  zainteresowany  tą  nieruchomością. Myślę,  że  tą  sprawę  powinniśmy 

omówić podczas posiedzenia Komisji, z udziałem wszystkich zainteresowanych stron.” 

 

Pan  Grzegorz  Tarnowski  –  Dyrektor  Biura  Gospodarki Mieniem Miasta  Rzeszowa  – 

wyjaśnił:  „Na  dzień  dzisiejszy  funkcjonuje  uchwała,  która  nie  pozwala  na  zbywanie  lokali 

użytkowych.  Gdybyśmy  chcieli  zaprosić  nieokreślony  krąg  podmiotów  do  tego  typu  sprzedaży,  to 

musielibyśmy zmienić  istniejącą uchwałę  i zorganizować przetarg. W  tym przypadku nieruchomość 

zbywamy  na  rzecz  jednego  ze współwłaścicieli  kamienicy, w  związku  z  tym  przetarg  nie musi  się 
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odbywać. Kamienica  jest  zabytkowa  i  będzie  tam  potrzebny  gruntowny  remont,  zatem  tą  zamianą 

uwalniamy Miasto od kosztów.” 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad wnioskiem  o  skierowanie  omawianego  projektu 

uchwały  do  prac  w  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony 

Środowiska Rady Miasta Rzeszowa: 

 

Wniosek został przyjęty 11 głosami „za”, przy 10 głosach przeciwnych  i 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 7 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Siemiradzkiego w Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i  załącznikiem, przedstawiony na druku: XXX/8/2012,  stanowi  załącznik  

nr 16 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. Siemiradzkiego w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie 

(21 głosami „za”). 

 

Ad. 8 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  

w Rzeszowie przy ul.  Św. Marcina. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały  (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  i załącznikiem, przedstawiony na druku: 

XXX/10/2012, stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ul. Św. Marcina  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 

jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 9 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  przy  ul.  Karpa  

w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku:  XXX/11/2012, 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości położonych przy 

ul.  Karpa  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(20 głosami „za”). 

 

Ad. 10 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  i przechodu (ul. Św. Antoniego). Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku:  XXX/12/2012,  stanowi  załącznik  nr  19  do 

protokołu). 

 

Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 11 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul.  Księżycowa). Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku:  XXX/13/2012,  stanowi  załącznik  nr  20  do 

protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 12 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul.  Porąbki).  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i załącznikiem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
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Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 13 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul.  Makowa).  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i załącznikiem, stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 13a 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie ustanowienia  służebności przejazdu  i przechodu  (ul.  Jana Pawła  II). Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i załącznikami, stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 14 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  przejęcia  jako  mienie  komunalne  nieruchomości  położonej  w  rejonie  

ul.  Przemysłowej. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt 
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uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku:  XXX/14/2012, 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przejęcia  jako  mienie  komunalne  nieruchomości  położonej  

w  rejonie  ul.  Przemysłowej  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(21 głosami „za”). 

 

Ad. 15 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  (przy  ul.  Skubisza  9). 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku:  XXX/27/2012,  stanowi  załącznik  nr  25  do 

protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Zdrowia  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska 

Rady Miasta Rzeszowa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  zapytała:  „Na  jakim  etapie  są  prace  związane  

z przygotowaniem umów najmu tych lokali dla spółek lekarzy?” 

 

Pan Roman Holzer  – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  odpowiedział,  że  obecnie 

prowadzone są rozmowy indywidualne z przedstawicielami spółek. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 16 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie wyrażenia  zgody na  zawarcie kolejnej umowy najmu  (przy ul. Zbyszewskiego 

15). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały  (projekt uchwały wraz  

z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku:  XXX/28/2012,  stanowi  załącznik  nr  26  do 

protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Zdrowia  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska 

Rady Miasta Rzeszowa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 17 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Rejtana 

w Rzeszowie na  czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały  (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  i załącznikiem, przedstawiony na druku: 

XXX/29/2012, stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul. Rejtana w Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  (w wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 18 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy  

ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem, 

przedstawiony na druku: XXX/30/2012, stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul.  Sucharskiego  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  (w  wersji  zaproponowanej) 

została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 19 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych na okres powyżej 3 lat 

oraz na odstąpienie od przetargowego  trybu  zawarcia  tych umów. Następnie przedstawił 
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uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  uzasadnieniem  

i załącznikiem, przedstawiony na druku: XXX/7/2012, stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  lokali  użytkowych  na  okres 

powyżej 3 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia tych umów (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 20 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali 

wchodzących  w  skład mieszkaniowego  zasobu miasta  Rzeszowa.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXX/31/2012, stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta 

Rzeszowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Pan Witold Walawender  –  z uwagi na przeciętnie  5  –  letni okres  studiów,  zgłosił 

poprawkę  do  §  1  ust.  2  proponowanego  projektu  uchwały,  polegającą  na  zmianie  liczby  

„3” na liczbę „5”. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił o wyjaśnienie, na 

czym dokładnie polega proponowana w projekcie uchwały zmiana. 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że zmiana polega 

na skróceniu okresu, po jakim kadra naukowa, która pracuje na rzecz rozwoju Miasta, będzie 

mogła ubiegać się o przeniesienie prawa własności lokalu na swoją rzecz. 

 

Pani Agata Janicka – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 

dodała,  że:  „W  obowiązującej  uchwale  jest  zapis,  że mieszkanie  przydziela  się  na  czas  zawartej 

umowy  o  pracę,  natomiast  aby  przepisy  były  spójne,  to  mieszkanie  musimy  przyznać  na  czas 

nieoznaczony, stąd też te zmiany.” 

 

Radny  Pan Marek  Strączek  –  odczytał  treść  rozdziału  VI  uchwały Nr  VI/73/2007  Rady 

Miasta  Rzeszowa  z  dnia  30  stycznia  2007  r.  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali 

wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  miasta  Rzeszowa  (uchwała  stanowi 

załącznik  nr  30a  do  protokołu).  Stwierdził,  że  przedstawiona  propozycja  zmian  nie 

uwzględnia  interesu  Miasta,  ani  też  uczelni,  dla  której  pozyskuje  się  kadrę  naukową. 
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Zawnioskował  o  odrzucenie  zaproponowanych  zmian  i  pozostawienie  uchwały  w  jej 

dotychczasowym brzmieniu. 

 

Radny  Pan Bogusław  Sak  –  stwierdził,  że  zaproponowane  zmiany  stanowią  zachętę  dla 

kadry naukowej do pozostania w Rzeszowie oraz zainwestowania w użytkowane przez nią 

lokale.  Dodał,  że  jest  to  inwestycja  w  edukację  i  rozwój  Rzeszowa  jako  ośrodka 

akademickiego. 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  powiedział:  „Zachęcanie  naukowców  poprzez  stwarzanie 

preferencyjnych warunków  pozyskiwania mieszkań  jest  dobre,  ale  pod warunkiem,  że  zostaną  oni 

związani z miastem, właśnie poprzez 15 – letni okres zatrudnienia, po upływie którego mogą ubiegać 

się o przeniesienie prawa własności lokalu.”  

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zabierając  głos  

w dyskusji, powiedział: „Problem  z  kadrą naukową w Rzeszowie nie wynika  z  okresu,  po  jakim 

nabywa się prawa do lokalu mieszkalnego. Problemem Rzeszowa jest nabór nowej kadry naukowej do 

naszych publicznych uczelni, a przede wszystkim Uniwersytetu,  żeby utrzymać  jego  status.  Interes 

Rzeszowa jest ważniejszy, a nasze rozwiązania są mniej atrakcyjne, niż w innych miastach, więc jak 

mamy z nimi  rywalizować? Musimy być  jeszcze bardziej  elastyczni  i kompromisowi po  to, by móc 

uratować status naszej uczelni.” 

 

Radny  Pan  Robert Kultys  –  stwierdził:  „Przyjmuję  argument,  że  okres  15  lat może  być  dla 

niektórych odstraszający. Zmniejszmy zatem ten okres do 7 lat.” 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zauważył,  że  proponowaną  zmianą  dokonuje  się  znacznej 

liberalizacji  przepisów,  przez  co  istnieje  groźba  szybkiej  utraty mieszkań  oraz  ich  dużej 

rotacji.  Stwierdził,  że  należy  sporządzić  statystyki, w  jaki  sposób  polityka mieszkaniowa 

Miasta  wpłynęła  na  rozwój  ośrodka  akademickiego,  natomiast  do  czasu  uzyskania  tych 

danych pozostawić dotychczasowe przepisy bez zmian. 

 

Radny  Pan  Wiesław  Buż  –  zapytał,  jak  należy  rozumieć  zapis  §  12  ust.  1,  dotyczący 

„zatrudnienia na I etacie”: jako zatrudnienie na „pierwszym” czy „jednym” etacie. 

 

Pani Agata Janicka – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 

wyjaśniła, że ww. zapis należy rozumieć jako zatrudnienie na „pierwszym” etacie. 

 

Pan Roman Holzer  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  zgłosił  autopoprawkę  do  

§ 1 ust. 2 omawianego projektu uchwały, polegającą na zastąpieniu liczy „3” liczbą „5”. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  Radnego  Pana  Roberta  Kultysa  

o zmianę zapisu § 1 ust. 2 proponowanego projektu uchwały poprzez zastąpienie liczby „3”  

liczbą „7”: 

 

Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji.  Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  6  radnych,  

13 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Przystąpiono  do  głosowania  nad  projektem  uchwały,  wraz  z  autopoprawką 

zgłoszoną przez Pana Romana Holzera – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa: 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  zasad 

wynajmowania  lokali wchodzących w  skład mieszkaniowego  zasobu miasta  Rzeszowa 

(wraz  z  autopoprawką)  została  przyjęta  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

4 głosach wstrzymujących. 

 

Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Ad. 21 

 

Pani  Urszula  Kukulska  –  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji 

Urzędu Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadzania  ścieków na  terenie Gminy 

Miasto  Rzeszów  przedstawionych  przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością,  36‐040  Boguchwała,  ul.  Kolejowa  15a.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i załącznikami, przedstawiony na druku: XXX/9/2012, stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów przedstawionych 

przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością,  36‐040 

Boguchwała, ul. Kolejowa  15a  (w wersji  zaproponowanej)  została przyjęta  jednomyślnie 

(16 głosami „za”). 

 

Ad. 22 

 

Pani  Urszula  Kukulska  –  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji 

Urzędu Miasta Rzeszowa  – przedstawiła projekt uchwały w  sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt na  terenie 

Gminy  Miasta  Rzeszowa  w  2012  roku.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem, 

przedstawiony na druku: XXX/26/2012, stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasta  Rzeszowa  w  2012  roku  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę w obradach. 
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Ad. 23 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LXXIV/1269/2010  Rady  Miasta  Rzeszowa  

z dnia 27 kwietnia 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 192/4/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza 

Staroniwskie”  przy  al. W. Witosa w Rzeszowie. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do 

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem, 

przedstawiony na druku: XXX/24/2012, stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/1269/2010 Rady Miasta Rzeszowa  

z dnia 27 kwietnia 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 192/4/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza 

Staroniwskie”  przy  al.  W.  Witosa  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (13 głosami „za”). 

 

Ad. 24 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  203/15/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w  części oznaczonej na  rysunku planu konturem od  1 do  35. 

Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i załącznikami, przedstawiony na druku: XXX/19/2012, stanowi załącznik 

nr  34  do  protokołu)  i  zgłosiła  autopoprawkę  do  §  3  punktu  3,  polegającą  na  zmianie  

w dodanym § 13b, ust. 1 pkt 2, oznaczenia drugiego podpunktu z „a” na „b”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  203/15/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w  części oznaczonej na  rysunku planu konturem od  1 do  35 

(wraz z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 25 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  192/4/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  Staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, dla 

terenów 15 MN, 1 MN/U, 2MN/U. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały  (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  i załącznikami, przedstawiony na druku: 

XXX/15/2012, stanowi załącznik nr 35 do protokołu) i zgłosiła dwie autopoprawki polegające 

na: 

- zmianie numeracji § 5 i § 6 odpowiednio na: § 4 i § 5, 
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- zmianie  znaku  interpunkcyjnego  znajdującego  się  na  końcu  §  1  ust.  2  pkt  2  –  ze 

średnika na kropkę. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  192/4/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  Staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35, dla 

terenów 15 MN, 1 MN/U, 2MN/U (wraz z autopoprawkami) została przyjęta jednomyślnie 

(17 głosami „za”). 

 

Ad. 26 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr 194/6/2010 w rejonie ul. Zagłoby w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami, 

przedstawiony  na  druku:  XXX/16/2012,  stanowi  załącznik  nr  36  do  protokołu)  i  zgłosiła 

autopoprawkę  polegającą  na  zmianie  sposobu  pisowni  w  projekcie  uchwały  słowa 

„wolnostojąca” na „wolno stojąca”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 194/6/2010 w  rejonie ul. Zagłoby w Rzeszowie  (wraz z autopoprawką) 

została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 27 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr  19/3/2010  w  rejonie  ul.  Hetmańskiej  i  ul.  Matuszczaka  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i załącznikami przedstawiony na druku: XXX/17/2012, stanowi załącznik 

nr 37 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  19/3/2010 w  rejonie  ul.  Hetmańskiej  i  ul. Matuszczaka w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 28 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  209/21/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  137/8/2006  w  rejonie  ul.  Zawiszy  Czarnego  –  1  
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w  Rzeszowie  –  1, w  części  dotyczącej  terenów:  5ZPz,  6ZPz,  1WS  i  3KX/KD  oraz  części 

terenów:  7ZPz,  2WS,  9KDD  i  2KX/KR.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami, 

przedstawiony na druku: XXX/18/2012, stanowi załącznik nr 38 do protokołu) i zgłosiła trzy 

autopoprawki polegające na: 

- usunięciu przecinka z końca zdania w § 1 ust. 1, 

- zmianie słowa „otrzymuje” na „otrzymują” – w § 3 pkt 1 ppkt b, 

- zmianie  znaku  interpunkcyjnego,  znajdującego  się  na  końcu  tekstu  ujętego  

w cudzysłów w § 3 pkt 2 ppkt a – ze średnika na kropkę. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  209/21/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  137/8/2006  w  rejonie  ul.  Zawiszy  Czarnego  –  1  

w Rzeszowie  –  1, w  części  dotyczącej  terenów:  5ZPz,  6ZPz,  1WS  i  3KX/KD  oraz  części 

terenów:  7ZPz,  2WS,  9KDD  i  2KX/KR  (wraz  z  autopoprawkami)  została  przyjęta 

jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 29 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 237/5/2012 przy al. W. Witosa  i ul.  J. Wiktora w Rzeszowie. Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i załącznikiem, przedstawiony na druku: XXX/25/2012, stanowi załącznik 

nr 39 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  237/5/2012  przy  al.  W.  Witosa  i  ul.  J.  Wiktora  

w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zwrócił się z prośbą o krótką przerwę na posiedzenie Klubu 

Radnych Rozwój Rzeszowa. 

 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę w obradach. 

 

Ad. 30 

 

Radny  Pan  Czesław  Chlebek  –  w  imieniu  Klubu  Radnych  Rozwój  Rzeszowa  zgłosił 

wniosek  formalny  o  zdjęcie  przedmiotowego  punktu  z  porządku  obrad  (projekt  uchwały  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa stanowi załącznik nr 40 

do protokołu). 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił wniosek przeciwny. 
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Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  o  zdjęcie  przedmiotowego  punktu  

z porządku obrad: 

 

Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji.  Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  12  radnych,  

12 było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił radnych o zgłaszanie 

kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Romana Jakima. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  zgłosiła  kandydaturę  Radnego  Pana  Marcina 

Deręgowskiego. 

 

Radny  Pan  Stanisław  Ząbek  –  zgłosił  kandydaturę  Radnego  Pana  Waldemara 

Wywrockiego. 

 

Zgłoszony  skład  Komisji  Skrutacyjnej  został  przyjęty  jednomyślnie  (22  głosami 

„za”). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił radnych o zgłaszanie 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Waldemara Szumnego. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Witolda Walawendra. 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  przypomniał  radnym,  że 

szczegółowe  zasady  dotyczące  głosowania  tajnego  określa  §  49  ust.  2  Statutu  Miasta 

Rzeszowa. Poinformował,  że na prośbę członków Komisji Skrutacyjnej punkt 31 porządku 

obrad  zostanie  omówiony  po  przeprowadzeniu  wyborów  Wiceprzewodniczącego  Rady 

Miasta Rzeszowa. 

 

W czasie gdy Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac, realizowano dalsze punkty 

porządku obrad. 

 

Ad. 32 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na terenie osiedli: Śródmieście 

Północ  i  Śródmieście  Południe  w  sprawie  połączenia  osiedli  oraz  utworzenia  osiedla 

Śródmieście.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (kserokopia 

projektu  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem  stanowi  załącznik  nr  41  do 

protokołu). 
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Radny Pan Waldemar Szumny – powiedział: „Proponuję, by ten projekt uchwały skierować do 

prac w Komisji Porządku Publicznego  i Współpracy  z Samorządami Osiedlowymi  i Organizacjami 

Pozarządowymi Rady Miasta Rzeszowa,  ponieważ  na wiosnę  czekają  nas wybory  do Rad Osiedli,  

w  związku  z  czym  powinniśmy  wrócić  do  tego  tematu  po  ukonstytuowaniu  się  nowych  Rad 

Osiedlowych.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie  osiedli:  Śródmieście  Północ  i  Śródmieście  Południe w  sprawie  połączenia  osiedli 

oraz  utworzenia  osiedla  Śródmieście  (w  wersji  zaproponowanej)  nie  została  podjęta.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 4 radnych, 18 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu. 

 

ciąg dalszy ad. 30 

 

Radny  Pan Waldemar Wywrocki  –  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  –  rozpoczął 

wydawanie kart do głosowania według  listy obecności, odczytywanej przez Radnego Pana 

Marcina Deręgowskiego  –  członka Komisji  Skrutacyjnej.  Stwierdził,  że  nie wydano  jednej 

karty do głosowania, ponieważ nieobecna  jest Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  odczytał  treść  §  49  

ust. 2 Statutu Miasta Rzeszowa, określającego zasady głosowania. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  w  wyborach  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta 

Rzeszowa. 

 

Radni,  według  odczytywanej  listy  obecności,  kolejno  podchodzili  do  urny  

i w obecności członków Komisji Skrutacyjnej wrzucali do niej karty do głosowania. 

 

Po  przeprowadzeniu  głosowania Komisja  Skrutacyjna  udała  się  na  obrady,  celem 

ustalenia wyników głosowania i sporządzenia protokołu. 

 

Przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 33 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  zamieszkałymi  na  terenie  osiedli:  Zalesie, 

Słocina i Mieszka I w sprawie zmiany granic osiedli. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami,  stanowi 

załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie  osiedli:  Zalesie,  Słocina  i Mieszka  I w  sprawie  zmiany  granic  osiedli  (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 33a 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  zamieszkałymi  na  terenie  osiedli  miasta 

Rzeszowa:  Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli: 

Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi załącznik nr 43 do 

protokołu). 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie  osiedli miasta  Rzeszowa:  Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli w  sprawie  zmiany 

granic  osiedli:  Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 

Ad. 33b 

 

Radny  Pan Waldemar  Szumny  –  Przewodniczący Komisji Regulaminowo  –  Statutowej 

Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad  i  trybu 

przeprowadzenia konsultacji w przedmiocie uchwalenia zmian w Statutach Osiedli Miasta 

Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 44 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu  przeprowadzenia  konsultacji  

w  przedmiocie  uchwalenia  zmian  w  Statutach  Osiedli  Miasta  Rzeszowa  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 36 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  użycie  nazwy  Rzeszów. Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i załącznikiem, przedstawiony na druku: XXX/4/2012, stanowi załącznik nr 45 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  nazwy  Rzeszów  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
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Ad. 37 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta  Rzeszów.  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXX/5/2012, stanowi załącznik nr 46 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu miasta Rzeszów  (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 38 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej dla osób fizycznych 

na  inwestycje  związane  z  ochroną  środowiska  ze  środków  pochodzących  z  wpływów  

z  tytułu  opłat  za  korzystanie  ze  środowiska  i  administracyjnych  kar  pieniężnych  za 

przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska. Następnie przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXX/6/2012, stanowi załącznik nr 47 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad  i  trybu udzielania dotacji celowej 

dla  osób  fizycznych  na  inwestycje  związane  z  ochroną  środowiska  ze  środków 

pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych 

kar  pieniężnych  za  przekroczenia  lub  naruszenia  wymogów  korzystania  ze  środowiska  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

ciąg dalszy ad. 30 

 

Radny  Pan  Waldemar  Wywrocki  –  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  –  

w związku z zakończeniem prac Komisji, odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania 

w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Rzeszowa,  zgodnie  z  którym 

Wiceprzewodniczącym  Rady  Miasta  Rzeszowa  został  wybrany  Radny  Pan  Waldemar 

Szumny  (protokół  Komisji  Skrutacyjnej  powołanej  w  celu  przeprowadzenia  wyborów 

Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Rzeszowa  stanowi  załącznik  nr  47a  do  protokołu; 

karty do głosowania stanowią załącznik nr 47b do protokołu). 

 

Ad. 31 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udostępniania  i  użytkowania  infrastruktury 

Stadionu  Miejskiego  „STAL”  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem, 

przedstawiony na druku: XXX/1/2012, stanowi załącznik nr 48 do protokołu). 
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Radny  Pan  Witold  Walawender  –  stwierdził,  że  zawarta  w  projekcie  uchwały  nazwa 

stadionu  jednoznacznie  kojarzy  się  z  jednym  z  rzeszowskich  klubów  sportowych  i  budzi 

wątpliwości mieszkańców Rzeszowa. Dodał, że w dokumentach Urzędu Marszałkowskiego 

funkcjonuje  nazwa  „Stadion  Miejski  w  Rzeszowie”.  Zgłosił  poprawkę  polegającą  na 

wykreśleniu  z  projektu  uchwały  słowa  „STAL”  i  pozostawieniu  nazwy  „Stadion Miejski  

w Rzeszowie”. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – poinformował, że Komisja Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miasta Rzeszowa odrzuciła poprawkę zgłoszoną przez Radnego Pana Witolda Walawendra  

i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w jej proponowanym brzmieniu. 

 

Radny Pan Roman Jakim – zauważył, że bez względu na zastosowaną nazwę, stadion przy 

ul. Hetmańskiej zawsze będzie utożsamiany z klubem Stali. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  – wyraził wątpliwość,  czy  zastosowana  nazwa  nie  spowoduje 

komplikacji przy rozliczeniu tego projektu ze środków unijnych. 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  zapewnił,  że  środki na 

inwestycję „Stadion Miejski „STAL” w Rzeszowie” zostaną prawidłowo rozliczone. 

 

Przystąpiono do głosowania nad poprawką zgłoszoną przez Radnego Pana Witolda 

Walawendra: 

 

Zaproponowana  poprawka  nie  uzyskała  akceptacji.  Za  jej  przyjęciem  głosowało  

5 radnych, 10 było przeciwnych,  3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udostępniania  i  użytkowania 

infrastruktury  Stadionu  Miejskiego  „STAL”  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej) 

została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 39 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w  sprawie  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz 

zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2012  r.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku:  XXVIII/21/2012,  stanowi  załącznik  nr  49  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem  planu  finansowego 
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Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2012  r.  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 40 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 

2012 – 2015. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku:  XXX/23/2012,  stanowi 

załącznik nr 50 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2012 – 2015 (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (15 głosami 

„za”). 

 

Ad. 41 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  nadania  nazw  ulic  na  terenie  miasta  Rzeszowa.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku:  XXX/22/2012,  stanowi  załącznik  nr  51  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  nadania  nazw  ulic  na  terenie  miasta  Rzeszowa  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (14 głosami „za”). 

 

Ad. 42 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  powołania  doraźnej  Komisji  Rady  Miasta  Rzeszowa  do  spraw  opiniowania 

wniosków  o  nadanie  tytułu  „Honorowego Obywatela Miasta  Rzeszowa”  oraz wniosków  

o  nadanie  wyróżnienia  „Zasłużony  dla  Miasta  Rzeszowa”  (projekt  uchwały  stanowi 

załącznik  nr  52  do  protokołu).  Poprosił  radnych  o  zgłaszanie  kandydatów  na  członków 

Komisji. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w imieniu Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłosił kandydaturę Radnego Pana Jerzego Cyprysia. 

 

Pan Konrad  Fijołek  – Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  – w  imieniu Klubu 

Radnych SLD zgłosił kandydaturę Radnej Pani Beaty Ratajczak. 

 

Radny  Pan Waldemar Wywrocki  – w  imieniu Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa  zgłosił 

kandydaturę Radnego Pana Stanisława Ząbka. 
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Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  – w  imieniu  Klubu  Radnych  Platformy  Obywatelskiej 

zgłosiła kandydaturę Pana Andrzeja Deca – Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  nie  wyraził  zgody  na 

kandydowanie. 

 

Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił kandydaturę Radnej Pani Krystyny Wróblewskiej. 

 

Radny  Pan  Czesław  Chlebek  –  zgłosił  kandydaturę  Radnego  Pana  Waldemara 

Wywrockiego. 

 

Pan Andrzej Dec  – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  – poinformował,  że  spośród 

zgłoszonych kandydatów należy wybrać Przewodniczącego Komisji. 

 

Pan  Waldemar  Szumny  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił 

kandydaturę Radnego Pana Jerzego Cyprysia na Przewodniczącego Komisji. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił kandydaturę Radnej Pani Krystyny Wróblewskiej na 

Przewodniczącą Komisji. 

 

Radna Pani Krystyna Wróblewska – nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił kandydaturę 

Radnej Pani Beaty Ratajczak na Przewodniczącą Komisji. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji 

Rady Miasta Rzeszowa: 

 

Radna Pani Beata Ratajczak  otrzymała  8  głosów  „za”. Radny Pan  Jerzy Cypryś 

otrzymał 3 głosy „za”. 

Przewodniczącą Komisji została wybrana Radna Pani Beata Ratajczak. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  powołania  doraźnej  Komisji  Rady  Miasta  Rzeszowa  

(w  składzie:  Radna  Pani  Beata  Ratajczak  –  Przewodnicząca  Komisji,  Radny  Pan  Jerzy 

Cypryś, Radna Pani Krystyna Wróblewska, Radny Pan Waldemar Wywrocki, Radny Pan 

Stanisław Ząbek) została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 43 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że obowiązek 

powołania  Komisji  do  dokonania  zniszczenia  dokumentów  złożonych  Radzie  Miasta 

Rzeszowa przy  zgłaszaniu kandydatów na  ławników na kadencję  lat  2012  –  2015 wynika  

z  rozporządzenia Ministra  Sprawiedliwości  z  dnia  9  czerwca  2011  r. w  sprawie  sposobu 

postępowania  z  dokumentami  złożonymi  radom  gmin  przy  zgłaszaniu  kandydatów  na 

ławników  oraz  wzoru  karty  zgłoszenia  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem, 
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przedstawiony  na  druku:  XXX/2/2012,  stanowi  załącznik  nr  53  do  protokołu). Dodał,  że  

w skład Komisji mogą wchodzić pracownicy Urzędu Miasta Rzeszowa, w związku z czym 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – zgłosił dwie kandydatury: 

 

1) Pana Mirosława Kubiaka – Dyrektora Biura Rady Miasta Rzeszowa, 

2) Pana  Romana  Liszcza  z  Wydziału  Organizacyjno  –  Administracyjnego  Urzędu 

Miasta Rzeszowa (kserokopia pisma znak: BRM.0012.14.2012 z dnia 29 lutego 2012 r. 

stanowi załącznik nr 54 do protokołu). 

 

Poprosił  o uzupełnienie  składu Komisji poprzez  zgłaszanie kandydatów  spośród  radnych 

Miasta Rzeszowa. 

 

Pan  Waldemar  Szumny  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił 

kandydaturę Radnej Pani Krystyny Wróblewskiej. 

 

Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Witolda Walawendra. 

 

Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił kandydaturę Radnej Pani Beaty Ratajczak. 

 

  Przystąpiono do głosowania: 

 

  Uchwała  w  sprawie  powołania  Komisji  do  dokonania  zniszczenia  dokumentów 

złożonych Radzie Miasta Rzeszowa przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 

lat  2012  –  2015  (w  składzie:  Pan  Mirosław  Kubiak  –  Dyrektor  Biura  Rady  Miasta 

Rzeszowa, Pan Roman Liszcz – pracownik Wydziału Organizacyjno  ‐ Administracyjnego 

Urzędu Miasta Rzeszowa, Radna Pani Beata Ratajczak, Radny Pan Witold Walawender, 

Radna Pani Krystyna Wróblewska) została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”).   

 

Ad. 44 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – w imieniu Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa zgłosił uwagi 

dotyczące  nieprawidłowości  w  przeprowadzeniu  głosowania  w  sprawie  wyboru 

Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Rzeszowa.  Stwierdził,  że  doszło  do  uchybienia, 

polegającego na braku jasno określonych zasad głosowania. Poprosił, aby Pan Andrzej Dec – 

Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – pisemnie ustosunkował się do zgłoszonych uwag. 

 

Podczas XXX  sesji Rady Miasta Rzeszowa Radni  zgłosili  następujące  zapytania, 

wnioski i interpelacje: 

 

Interpelacja Nr XXX/1/2012 – pisemna 

                

„Proszę  o  informację  na  temat  stanu  przygotowań  do  wykonania  inwestycji  kanalizacji 

sanitarnej przy ulicy Mieszka I (m.in. przy domu nr 21). 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Konrad Fijołek 
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Wniosek Nr XXX/2/2012 – pisemny 

                  

1. „W  imieniu mieszkańców proszę o podjęcie prac mających na celu opracowanie miejscowego 

planu  zagospodarowania  dla  terenu  przy  ul.  Południowej  i  Hutników  z  przeznaczeniem  

na  budownictwo  jednorodzinne,  szeregowe  lub wolnostojące wraz  z  przeznaczeniem  części 

terenu na teren zielony, place zabaw i rekreację. Nadmieniam, że stary plan zagospodarowania 

przewidywał takie funkcje.” 

2. „Składam  również  wniosek  o  rozpoczęcie  inwestycji  przebudowy  odcinka  ulicy  Słodkiej, 

zgodnie z opracowaną dokumentacją  i ważnym pozwoleniem. Nadmieniam,  że  sprawa czeka 

na realizację od 2003 roku i jest oczekiwana przez mieszkańców.” 

3. „W  imieniu mieszkańców oraz Rady Osiedla proszę  także o ujęcie w zmianach budżetowych 

przebudowy ul. Pigonia i Cegielnianej, wraz z chodnikiem i miejscami parkingowymi.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 

 

Zapytanie Nr XXX/3/2012 – pisemne 

                  

  „Proszę  o  informację  ile  mieszkań  z  zasobów  Miasta  zostało  przekazanych  na  potrzeby 

pracowników Uniwersytetu Rzeszowskiego – ile z tych mieszkań jest w dalszym ciągu w rękach osób, 

którym je przekazano.” 

 

Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa: P. Jerzy Cypryś, P. Marek Strączek 

 

Interpelacja Nr XXX/4/2012 – pisemna 

                  

1. „Proszę  o  zasypanie  dużych  dziur w  drodze  dojazdowej  do  cmentarza  na  Staromieściu  od  

ul. Trembeckiego.” 

2. „Na  jakim etapie  jest sprawa przebudowy ul. Borowej?  Jak zostanie rozwiązana przebudowa 

ul. Borowej po dojściu do ul. Długiej?” 

3. „Czy istnieje możliwość przebudowy skrzyżowania ul. Długiej, Skrajnej i Staromiejskiej przez 

Szkołą  Podstawową  Nr  13?  Duża  ilość  samochodów  jeżdżących  tam  zwłaszcza  przed  

godz. 8:00 rano stwarza duże niebezpieczeństwo dla dzieci, które do szkoły przychodzą pieszo. 

Zapraszam przed szkołę rano przedstawicieli Ratusza.” 

 

Autor: Radna Miasta Rzeszowa: P. Jadwiga Stręk 

 

Wniosek Nr XXX/5/2012 – ustny 

 

„Zwracam  się  z  prośbą  o  wykonanie  bezpiecznego  przejścia  przez  ul.  Kotuli,  w  stronę  

ul. Solarza, ponieważ tą drogą, z Osiedla Fr. Kotuli na Osiedle Krakowska Południe, przechodzą dzieci 

do szkoły. Rada Rodziców zwróciła się do Rady Osiedla Fr. Kotuli z prośbą o pomoc w zabezpieczeniu 

bezpiecznego przejścia – chodzi tu o światła na żądanie.” 

      

Autor: Radna Miasta Rzeszowa: P. Jolanta Kaźmierczak 
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Ad. 45 

 

Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 

od  14  lutego  2012  r.  do  13  marca  2012  r.  (sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr  55  do 

protokołu). Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 

 

Na  XXX  sesji  odbytej w  dniu  27 marca  2012  r.  Rada Miasta  Rzeszowa  podjęła 

następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXX/545/2012 zmieniająca uchwałę w  sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała Nr XXX/546/2012 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa 

na 2012 r. 

 

3. Uchwała Nr XXX/547/2012 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa 

na 2012 r. 

 

4. Uchwała Nr XXX/548/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego w 2012 r.  

 

5. Uchwała  Nr  XXX/549/2012  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 

 

6. Uchwała Nr XXX/550/2012 w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic 

miasta Rzeszowa oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic. 

 

7. Uchwała  Nr  XXX/551/2012  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej 

przy ul. Siemiradzkiego w Rzeszowie. 

8. Uchwała Nr XXX/552/2012 w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. Św. Marcina. 

 

9. Uchwała Nr XXX/553/2012 w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości 

położonych przy ul. Karpa w Rzeszowie. 

 

10. Uchwała  Nr  XXX/554/2012  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu 

i przechodu. 

 

11. Uchwała  Nr  XXX/555/2012  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu 

i przechodu. 

 

12. Uchwała  Nr  XXX/556/2012  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu 

i przechodu. 

 

13. Uchwała  Nr  XXX/557/2012  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu 

i przechodu. 
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14. Uchwała  Nr  XXX/558/2012  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu 

i przechodu. 

 

15. Uchwała  Nr  XXX/559/2012  w  sprawie  przejęcia  jako  mienie  komunalne 

nieruchomości położonej w rejonie ul. Przemysłowej. 

 

16. Uchwała Nr XXX/560/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu. 

 

17. Uchwała Nr XXX/561/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu. 

 

18. Uchwała  Nr  XXX/562/2012  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Rejtana w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

19. Uchwała  Nr  XXX/563/2012  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

20. Uchwała  Nr  XXX/564/2012  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  lokali 

użytkowych  na  okres  powyżej  3  lat  oraz  na  odstąpienie  od  przetargowego  trybu 

zawarcia tych umów. 

 

21. Uchwała  Nr  XXX/565/2012  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa 

w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego 

zasobu miasta Rzeszowa. 

 

22. Uchwała  Nr  XXX/566/2012  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów  przedstawionych  przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością, 36‐040 Boguchwała, ul. Kolejowa 15 a. 

 

23. Uchwała Nr  XXX/567/2012 w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami 

bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasta 

Rzeszowa w 2012 roku. 

 

24. Uchwała Nr  XXX/568/2012 w  sprawie  zmiany  uchwały Nr  LXXIV/1269/2010  Rady 

Miasta Rzeszowa z dnia 27 kwietnia 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany  Nr  192/4/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr 32/14/2000 „Wzgórza staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie. 

 

25. Uchwała  Nr  XXX/569/2012  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  203/15/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza 

staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie w części oznaczonej na rysunku planu 

konturem od 1 do 35. 

 

26. Uchwała Nr XXX/570/2012 w sprawie uchwalenia zmiany Nr 192/4/2010 Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie” 
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27. Uchwała  Nr  XXX/571/2012  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 194/6/2010 w rejonie ul. Zagłoby w Rzeszowie.  

 

28. Uchwała  Nr  XXX/572/2012  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  19/3/2010  w  rejonie  ul.  Hetmańskiej  

i ul. Matuszczaka w Rzeszowie. 

 

29. Uchwała  Nr  XXX/573/2012  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  209/21/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  137/8/2006  w  rejonie  

ul. Zawiszy Czarnego – 1 w Rzeszowie – 1, w części dotyczącej terenów: 5ZPz, 6ZPz, 

1WS i 3KX/KD oraz części terenów: 7ZPz, 2WS, 9KDD i 2KX/KR. 

 

30. Uchwała Nr XXX/574/2012 w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  237/5/2012  przy  al.  W.  Witosa  

i ul. J. Wiktora w Rzeszowie. 

 

31. Uchwała Nr XXX/575/2012 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

zamieszkałymi  na  terenie  osiedli:  Zalesie,  Słocina  i Mieszka  I  w  sprawie  zmiany 

granic osiedli. 

 

32. Uchwała Nr XXX/576/2012 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

zamieszkałymi na terenie osiedli miasta Rzeszowa: Przybyszówka i Franciszka Kotuli 

w sprawie zmiany granic osiedli: Przybyszówka i Franciszka Kotuli. 

 

33. Uchwała  Nr  XXX/577/2012  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu  przeprowadzenia 

konsultacji w przedmiocie uchwalenia zmian w Statutach Osiedli Miasta Rzeszowa. 

 

34. Uchwała Nr XXX/578/2012 w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy Rzeszów. 

35. Uchwała  Nr  XXX/579/2012  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta 

Rzeszów. 

 

36. Uchwała Nr XXX/580/2012 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad  i  trybu udzielania 

dotacji celowej dla osób fizycznych na inwestycje związane z ochroną środowiska ze 

środków  pochodzących  z  wpływów  z  tytułu  opłat  za  korzystanie  ze  środowiska  

i  administracyjnych  kar  pieniężnych  za  przekroczenia  lub  naruszenia  wymogów 

korzystania ze środowiska. 

 

37. Uchwała Nr XXX/581/2012 w  sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 

38. Uchwała  Nr  XXX/582/2012  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udostępniania  

i użytkowania infrastruktury Stadionu Miejskiego „STAL” w Rzeszowie. 
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39. Uchwała  Nr  XXX/583/2012  w  sprawie  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji 

zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  

z  uwzględnieniem  planu  finansowego  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 

Niepełnosprawnych w 2012 r. 

 

40. Uchwała  Nr  XXX/584/2012  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Ochrony 

Zdrowia Psychicznego na lata 2012 – 2015. 

 

41. Uchwała Nr XXX/585/2012 w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa. 

 

42. Uchwała  Nr  XXX/586/2012  w  sprawie  powołania  doraźnej  Komisji  Rady  Miasta 

Rzeszowa. 

 

43. Uchwała Nr XXX/587/2012 w  sprawie powołania Komisji do dokonania zniszczenia 

dokumentów  złożonych  Radzie Miasta  Rzeszowa  przy  zgłaszaniu  kandydatów  na 

ławników na kadencję lat 2012 – 2015.  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady XXX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz.  830 do godz. 1600. 

Na tym protokół zakończono. 

     

                         Przewodniczący  

Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Andrzej Dec 

 

Protokołowała: 

 

Patrycja Zagaja 

 

 

Sprawdził: 

 

    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Mirosław Kubiak 


